
Fimpa inte FM 

Jag tycker att det är ett enormt resursslöseri med våra skattepengar att lägga dom på ett 

digitalt marknät för radio. Dessa pengar gör mer nytta i sjukvården, äldrevården, skolan, till 

att motverka utanförskap och förbättra integrationen bara för att nämna några exempel på de 

många områden som har mer nytta av dessa miljarder.  

 

Jag har som de flesta ett antal radioapparater i mitt hem och inte heller kommer jag gå och 

köpa nya om ni nu släcker ner på FM. Eftersom jag redan lyssnar på radio över internet så 

kommer jag fortsätta med det oavsett vad SR eller MTG tycker om det. Det finns ingen 

anledning att släcka ner FM annat än för att gynna tillverkare av DAB-radioapparater. 

Teracom har såklart investerat hiskeliga summor i DAB och det är ren prestigeförlust om de 

inte nu skulle få ensam utsändningsrätt på all utsändning av DAB.  

 

Jag är övertygad om att ni begår ett stort misstag om ni låter er luras och förföras av SR, 

MTG, SBS och Teracoms argument. Låt inte DAB-lobbyn diktera villkoren för hur svenska 

medborgare ska lyssna på radio. I deras värld skulle mobilnäten inte räcka till och enda 

möjligheten att lyssna på radio är via en stationär bordsradio. En lögn som även den sprids av 

den ”oberoende” digitalradioutredaren Nina Wormbs. Den rapporten är lika mycket sann som 

de falskheter som Teracom skriver om på digitalradio.nu  
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